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I ove godine, po 61. put, Dunavska regata - najstarija, najduža i najveća međunarodna
sportsko-rekreativno-turistička kajak, kanu i veslačka regata na svetu, prolazi kroz našu zemlju.
U nedelju, 24. jula, stigla je na novosadski Štrand. Učesnici su 18. juna krenuli iz Ingolštata, u
Srbiju stigli 20. jula, a posle kampovanja u Apatinu, Bačkoj Palanci, Novom Sadu, Starom
Slankamenu, Beogradu, Smederevu, Velikom Gradištu, Dobri na Dunavu, Donjem Milanovcu,
Tekiji, Kladovu i Brzoj Palanci, gde će probati lokalne specijalitete i upoznati neke od
znamenitosti tih mesta, našu zemlju će napustiti 6. avgusta. Oko 588 kilometara od preko 2.515
kilometara, koliko će preći od Nemačke do obale Crnog mora,“regataši“ će ploviti kroz Srbiju, a
tačno polovina puta od ukupno 75 dana, biće u Sremskim Karlovcima.

      

   Člаn Grаdskоg vеćа zа privrеdu, gospodin Мilorad Radojević, nalazio se u delegaciji koja je
na popularnom novosadskom kupalištu Štrand, dočekala regataše i nakon srdačnog razgovora
sa učesnicima, predstavnicima medija istakao je da je turizam jedan ogroman potencijal za
razvoj privrede grada.
   - Turizam poslednje dve-tri godine u Novom Sadu dobija na značaju. Statistički pokazatilji
kažu da je u poslednje vreme povećan broj i domaćih i stranih gostiju, da je veći broj noćenja,
kao i dužina njihovog zadržavanja. Naravno uvek ima prostora za bolje rezultate. Ova regata je
jedan od načina da se promovišu i turizam i kulturno-istorijske vrednosti grada. Danas ovde
imamo 200 učesnika iz 15 zemalja sveta, oni će se zadržati u gradu dva dana. Za to vreme
imaće priliku da obiđu grad, a mi smo im pripremili pešačke ture, i nadam se da će biti
zadovoljni onim što smi im pripremili kao dobri domaćini. Kao rezultat svega toga očekujemo da
će se oni uvek rado sećati Novog Sada i da će se vratiti nekom sledećom prilikom, da ga bolje
upoznaju - rekao je gospodin Radojević dodavši, da je svaki nautičar potencijalni ambasador
lepe reči za Novi Sad i Srbiju.
   To što su čelnici grada bili prisutni i dočekali svoje goste, sigurno je najbolja reklama i
pozivnica za jedan grad. Svi oni kada se vrate svojim kućama, dovoljno je da prenesu lične
utisak i doživljaje svojim prijateljima i porodicama, kako su u ovom gradu dočekani, da je ovo
jedan lep grad i da ima šta da im ponudi.
   - Dunav treba maksimalno koristiti, i u narednom periodu mi ćemo se potruditi, i u saradnji sa
stručnom javnošću, sa svima kojima je to poznata tema, videti šta sve treba uraditi i kako
unaprediti i infrastrukturu i sadržaje koje bi nas više povezale sa Dunavom - naglasio je
gospodin Radojević.
   Organizator Dunavske regate kroz Srbiju je Odbor Kajakaškog saveza Srbije za turizam, uz
pomoć turističkih organizacija, opština i gradova kroz koje učesnici prolaze.
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